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Referat fra Bestyrelsesmøde den 8. juli 2011 

 
 
Deltagere  : Karsen T. Rasmussen, Niels Jørgen Jacobsen, Britta Sørensen  
    Gunnar Nielsen og Sanne Nielsen.   
Afbud  : Ingen.  
Referent  : Sanne Nielsen  
Næste møde : 15. august 2011.  
 
Ny kontaktinfo til Niels: 40761241 
 
1. Referat fra mødet den 16. juni 2011   
 
Godkendt.  
 
2. Post til/fra foreningen:  
 

Modtaget post:   
 

• Faktura fra Ledon vedr. legeplads på Tåsingevej. Gunnar 
fremskaffer 2 håndbold/fodboldnet til Tåsingevejs legeplads.    

• Status/tilstandsrapport fra GodTone ift. forsyningsnettets tilstand. 
Bestyrelsen savner en egentlig målerapport hvilket Karsten 
efterspørger i sammenhæng med status for nedtagning af mast 
samt manglende internethastigheder jf. kontrakten.  

  
 
3. Regnskab/Budgetopfølgning  
 
Gennemgang af økonomisk status herunder udgifter og indtægter siden sidst.  
 
Der er pt. 4 sager til inkasso inddrivelse.   
 
 
4. Opgaver: 
 

• Opgavelisten blev gennemgået:  
 

o Karsten undersøger hvad blomsterkummer i ”søsten” koster og om dette 
kunne være en god løsning ift. trafiksikkerhed.  

o Flere affaldsspande – SLA vurderer om der skal sættes endnu en spand 
op ved Thurøvej/Brorsbølvej hvor der (glædeligt) er stor 
ungdomsaktivitet.   
 

• Status på program udvalgsgruppen 
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o Info pjece er udarbejdet og bliver omdelt i august måned. Britta sørger 
for trykning og omdeling.    

o Der vil være en hørings periode på 3 uger hvor høringssvar kan 
indsendes til programudvalget.   

o Der arbejdes løbende på den nye hjemmeside  
o Der informeres om det endelige resultat ultimo august.  

 
• Møde med Haderslev Kommune 

 
o Der har været afholdt opfølgningsmøde med Haderslev Kommune men 

desværre viser der sig tegn på, at den kommunale ”kasse” er tom i 
indeværende år. Derfor skal vi først i ”køen” i 2012 i forhold til at få 
udbedret diverse i vores område med kommunalt ejerskab samt i forhold 
til overdragelse af etape 4 og 5 til grundejerforeningen.     

 
5. Nyt fra/set i området:  
 

• Der er kommet et uopfordret tilbud fra SLA ift. en ny legeplads i etape 4 og 5. 
samt fjernelse og opsætning af ny legeplads.  

• SLA opfordrer endvidere til, at etablere en hundeskov (indhegnet 
oplevelsesareal) på brakmarksområdet (3,5 hektar). Sagens tages op på 
kommende generalforsamling. Hvis der er positiv respons skal sagen drøftes 
med Haderslev Kommune ift. endelig overtagelse af arealet/erklæring om 
brugsret.     

• Der er indhentet tilbud fra asfaltvirksomhed ift. det planlagte arbejde ift. 
asfaltplanen.  

• Arkil er rykket for reetableringen af overkørsels bump. 
• En privat virksomhed anvender grundejerforeningens logo. Karsten tager 

kontakt til vedkommende ift. at berigtige dette.      
 
6. Næste møde  
 
15. august 2011.  
 
 
7. Eventuelt:  
-  


